
Brevet  som  aldrig  lämnade
anstalten
2008 tillhörde jag de 4 500 personerna i Sverige som ansågs
samhällsfientliga  och  var  intagen  på  en  av  landets
kriminalvårdsanstalter. Då infördes rökförbud i Sverige.

Med anledning av det skrev jag ungefär följande i ett brev:

Vi är 4 500 personer som anses så farliga för samhället att vi
är intagna. Istället för att ge oss ”kriminalvård” som är
beslutat tidigare i Riksdagen så läggs det nu miljoner på att
göra oss rökfria.
De  flesta  av  oss  är  tungt  kriminellt  belastade  och  tunga
narkomaner.

Samtidigt med rökförbudet passade man på att bestämma att man
fick läsa vår post, både inkommande och utgående. Det glömdes
helt i debatten. Tidigare fick man bara läsa vår post om vi
satt  på  isolering,  häkte  med  restriktioner  eller  på
specialavdelning.

Detta skriver jag som en tankeställare inför att vi ska alla
släppas ut en dag och bli goda samhällsmedborgare.

Jag  adresserade  brevet  till  flera  dagstidningar  men  det
lämnade aldrig anstalten.

Per Fransson, Rfhl Göteborg
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